



# HKPC Sourcing Fair 2020



2020年10月13日  
13 October 2020,  
09:45-18:00



網上直播  
Online Broadcast



廣東話  
Cantonese



設備及技術供應商  
For Technology Experts

本地採購會Sourcing Fair強勢回歸！今次更獲多間機構鼎力支持，共同推動本地科技企業和中小企業持續發展！活動將展示生產力局及支持機構對五大應用範疇的採購需求，包括大數據、人工智能、5G、物聯網、機械人技術、先進材料與機械和數碼轉型。如你的企業能提供相關產品及服務，就要把握機會，參加免費網絡研討會及業務配對了解詳情！

Sourcing Fair proudly returns, and comes back stronger! If you have strong expertise in Big Data, AI, 5G, IoT, Robotics, Advanced Material & Machinery, and Digital Transformation, come join our online fair to learn about the procurement needs of HKPC and the supporting organisations through virtual forums and business matching sessions. We shall continue our efforts to assist local SMEs and sci-tech companies in thriving!

## 支持機構 Supporting Organisations



## 網絡研討會 Webinar Schedule

時間 Time	講題 Event Topic	講者 Speakers
09:45 – 10:35	開幕儀式 Opening Ceremony  &  5G和AIoT如何改變各行各業 5G & AIOT for Smart City – Insights on How 5G and AIOT can Transform Industry	Mr Mohamed BUTT Executive Director, HKPC Mr Victor CHAU Senior Manager of Procurement, HKPC  Dr Duncan LAU (HKPC) Dr Jonathan TANG (HKPC) Mr Vincent HOU (ASTRI) Dr CH CHENG (LSCM)
11:00 – 11:45 (Group 1)	人工智能下的「衣、食、住、行」 AI and Big Data Matters our Daily Lives	Mr Jorge LEUNG (HKPC) Mr Ivan YIP (HKPC) Ms Samantha CHAN (HKPC) Mr Steven LEE (APAS) Dr CH CHENG (LSCM)
11:00 – 11:45 (Group 2)	先進材料及機械 Advanced Material & Machinery	Ir Samson SUEN (HKPC) Ms Apple JI (NAMI) Mr Ryan WONG (HKRITA)
12:00 – 12:45 (Group 1)	新常態 - 數字化轉型之旅 The New Normal – the Beginning of Digital Transformation Journey	Mr SC LEUNG (HKPC) Mr Desmond CHAN (HKPC) Mr Kenny K.L. CHAN (ASTRI)
12:00 – 12:45 (Group 2)	智能機械人的未來 The Future of Intelligent Robots	Mr Jeff FUNG (HKPC) Mr Cola LAM (HKPC) Dr John KOO (ASTRI)
13:00 – 13:30	善用政府資助升級轉型 Upgrading & Transformation through Government Funding Schemes (SME ReachOut)	Ms Fion CHAN (HKPC)

如有更改，以生產力局最新公布為準。

The schedule is subject to change without prior notice and will be announced.

## 業務配對會議 Business Matching Session

- 生產力局 Sourcing Fair 2020 為參與機構及潛在供應商提供一個業務配對平台，讓具有五大應用範疇技術的供應商展示其先進產品及服務
- 參與機構會向潛在供應商簡述公司資料及採購需求，並安排與供應商進行一對一的網上視像會議作進一步深入交流。
- HKPC sourcing fair 2020 provides a buyer-supplier matching platform exclusively for potential suppliers that are equipped with advanced solutions and services on 5 technology categories.
- Allow potential suppliers to seamlessly preview target buyers' profile and wish list, and to manage an effective online networking experience via pre-booking one on one video conferencing.

### Remarks:

\*業務配對會議報名截止日期為2020年9月22日。Registration deadline for a business matching session is 22 September 2020.

\*由於時間所限，只有被甄選的與會人士獲邀接受業務配對服務。Due to time constraints, only selected participants will be invited to attend the matching session.

## 參加方法 Enrolment Method

請掃描右方二維碼以完成網上註冊。

Please scan the QR code to complete the online enrolment.

